
Bestyrelsesmøde d. 6 juli 2020 kl. 18.30-20.00. 
 
Deltagere: Henning, Thomas, Sofie, Mathias, Maria, Martin. Erik er med online. 
 
Pkt. 1  
Regnskabet for Parkkvarteret godkendes. 
 
Pkt. 2 

- Hjemmeside. 
Hjemmesiden er blevet overdraget til Henning. Det har været en længere proces, men 
alt virker som det skal nu. 
 

- Facedesten. 
Der er flere facedesten der er ødelagte. Det er aftalt at Scandibyg tager sig af det. 
Efterfølgende ønsker vi at have egne sten til opsætning, så vi ikke er afhængige af, at 
Scandibyg eller andre skal komme og reparere dem hver gang de går i stykker. 
 

- Skæve gulve. 
Der er flere der oplever skæve gulve i deres lejlighed. Informationen er overdraget til 
KAB. 

 
- Byggeregnskabet er opgjort. 

Byggeregnskabet er overdraget. Vi har ca. 300.000 kr til overs som vi råder over på 
nuværende tidspunkt. Bestyrelsen har besluttet at pengene skal benyttes til 
fællesarealer. Der vil blive fremstillet forslag om disse på afdelingsmødet.  
De resterende penge vil i første omgang tilføres henlæggelser mhb. på fremtidige, større 
udgifter (f.eks. udskiftning af døre, vinduer, gulve mv.). Hvis vi på et tidspunkt ønsker at 
bruge pengene, eller dele af pengene, på andre initiativer, kan der afholdes et 
ekstraordinært afdelingsmøde om dette. Det drejer sig om ca. 2,6 mio kr. Alle har 
selvfølgelig mulighed for at stille forslag om brugen af ovenstående penge. 
 

- Ukrudtsbrænder og fælles grill. 
Der har længe været tale om en ukrudtsbrænder. Bestyrelsen vurderer ikke at dette er 
en sikker løsning, da alle huse er konstrueret af træ. Det er desuden ikke muligt at 
opbevare en gasflaske til ukrudtsbrænderen under de rette forhold.  
Det samme gør sig gældende for en gasgrill. Heller ikke her kan vi forsvare at opbevare 
en gasflaske under korrekte forhold. 
 

- Der er opsat en fælles skraldespand på området. Prisen for tømning af skraldespanden 
er 4000,00 kr pr. år. Den vil blive tømt oftere i sommerhalvåret end i vinterhalvåret. 

 
 
 



 
Pkt. 3 
Vigtige datoer: 

- Vi forsøger endnu engang at planlægge en arbejdsweekend. Vi afholder arbejdsdag d. 4 
oktober 2020. Hvis det ikke er muligt at møde op, kan man få tildelt opgaver d. 3 
oktober. Alternativt kan man kontakte Maria Lykke for en løsning. 
 

- Det årlige afdelingsmøde afholdes i år onsdag d. 16 september 2020. 
 
Ovenstående datoer ændres, såfremt forsamlingsforbuddet i Danmark ændrer sig. Der vil blive 
lavet events på Facebook hvor alle skal tilmelde sig, så antallet af deltagere til begge dage er 
kendt på forhånd. 
 
 
 
 
 


